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 משתתפים:
 : חברי מועצה .1

 טל אוחנה  
 אריה דוקרקר 

 הרב אריה  אברהם 
 איציק מלכה 

 דני לוגסי 
 שלומי פרץ 
 נילי אהרון 
 איתן דלח 

 חיים בן אבו 
  משה פרץ
 פנחס פרץ 

 
 מוזמנים:  .2

 שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[
 יועמ"ש[]כרמית אהרון אמונה 

 
 נעדרו:  .3
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 על סדר היום: 

 3 .............................................................................................. חניון לילה פארק האגם.  – 1081[  תב"ר  1] 

 4 ............................................................................................................... שיפוצי קיץ.  – 1170[  תב"ר  2] 

 4 ....................................................................................... הקמת מגרש כדורגל סינטטי.  - 1151[  תב"ר  3] 
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 - תחילת דיון-

המועצה[: ]ראש  אוחנה  מספר    טל  המניין  מן  ישיבה  פותחים  אנחנו  לכולם.  מאשרים  9שלום  אנחנו   .

 תברים.   3במסגרתה 

 חניון לילה פארק האגם.  – 1081[  תב"ר  1] 

חניון לילה פארק האגם. סכום התב"ר עומד    -  1081הראשון מביניהם הוא תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[: 

שקלים. מקור ההגדלה הוא משרד התיירות. זה יביא    7,420,000. אנחנו מגדילים אותו בעוד  9,800,000על  

 שקלים. מי בעד? פה אחד. 17,220,000אותנו לסך כולל של 

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 איפה החניון יהיה? דני לוגסי :

 זה כבר בנוי, מאמי, זה ממש באגם.  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 זה מה שהיה ב, זה? דני לוגסי :

 הגלמפינג וחניון הלילה וכולי. זה   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 לא סיימו, הוא בתהליך.  איתן דלח:

 לא, לא, הוא בתהליך. התכוונתי שזה כבר שריר וקיים.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 הצעת החלטה 
חניון לילה פארק האגם, סכום התב"ר   –  1081מליאת המועצה מאשרת פה אחד את פתיחת תב"ר 

 ₪.  7,420,000משרד התיירות   –₪, מקור תקציב   9,800,000
 אושר פה אחד 
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 יש איזה רעיון איך לשמר את המים שם אולי? כי זה כבר התייבש.  הרב פנחס פרץ:

 - חסרים לנו מים, משום שאנחנו בשנים שחונות, נכון? אנחנו מנסים להביא  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 מה זה בשנים? בשנה.  איתן דלח:

 עכשיו מנסים למלא את הכינרת. במים מותפלים. הרב פנחס פרץ:

 איזה מעבר, איזה מעקב.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 שיפוצי קיץ. – 1170[  תב"ר  2] 

המועצה[:  ]ראש  אוחנה  תב"ר    טל  הגדלת  על    -   1170חברים,  עמד  המקורי  התב"ר  סכום  קיץ.  שיפוצי 

 . מי בעד? פה אחד. 679,471שקלים ומביאים אותו לסך כולל של    50,000, ואנחנו מגדילים אותו בעוד  629,471

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 זה למעשה כבר בוצע. איתן דלח:

 כן, לא, יש עוד זנבות שאנחנו צריכים לבצע.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 הקמת מגרש כדורגל סינטטי.  - 1151[  תב"ר  3] 

 הצעת החלטה 
₪, מקור   629,471שיפוצי קיץ, סכום התב"ר   –  1170מליאת המועצה מאשרת פה אחד את פתיחת תב"ר 

 ₪. 50,000מפעל הפיס  –תקציב 
 אושר פה אחד 
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]ראש המועצה[: זה האצטדיון שלנו, ההגדרה פה    -  1151הגדלת תב"ר    טל אוחנה  הקמת מגרש כדורגל, 

נחשבת על תיק המוצר של משרד התרבות והספורט, אבל כמובן שמדובר באצטדיון חדש. סכום התב"ר  

 . מי בעד? 2,574,143-ממשרד הספורט, ואנחנו בעצם מגדילים אותו ב  3,546,270המקורי עמד על 

 מה עלות הבנייה? איתן דלח:

ויש לנו פה עוד תרומה שהיא פשוט    11,000,000-עלות הבנייה כמעט הגיעה ל   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 עוברת לחברה הכלכלית. מי בעד? פה אחד. 

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 תודה לכולם, גמר חתימה טובה.  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 גמר חתימה טובה לכולם.  איתן דלח:

 גמר חתימה טובה, בשורות טובות.  הרב פנחס פרץ:

 - סיום הדיון-

 בברכה, 

________________ ________________ ________________ 

 טל אוחנה, 

 ראש המועצה 

 שמעון רוזיליו, 

 מנכ"ל המועצה 

 מוטי דהן,

 גזבר המועצה 

 

 החלטה הצעת 
הקמת מגרש כדורגל סינטטי, סכום התב"ר   –  1151מליאת המועצה מאשרת פה אחד את פתיחת תב"ר 

 ₪.  2,574,143משרד הבינוי והשיכון  –₪, מקור תקציב   3,546,270
 אושר פה אחד 


